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VASTSTELLEN LIJST NOMINATIEVE SUBSIDIES 2020 EN 2021 - DEEL OCMW 
 

Bevoegdheid: 

 Artikel 78, 17° van het decreet lokaal bestuur op grond waarvan de raad voor 
maatschappelijk welzijn bevoegd is voor het vaststellen van de subsidiereglementen 
en het toekennen van nominatieve subsidies. 

Wetten en reglementen: 

 Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Feiten: 

 Jaarlijks wordt een lijst opgemaakt van nominatieve subsidies aan verenigingen, 
andere overheden, VZW's. Deze subsidies kunnen exploitatie-toelagen zijn of 
investeringstoelagen. Deze subsidies zijn niet onderworpen aan een 
subsidiereglement. 

 Niettegenstaande de lijst van nominatieve subsidies vanaf 2020 geen onderdeel 
meer uitmaakt van het meerjarenplan, zijn de nodige kredieten wel voorzien in dit 
beleidsrapport. 

 Er wordt zowel een lijst voor 2020, als voor 2021 voorgelegd. 
 De lijst van 2020 bevat enkel wijzigingen op vlak van budgetcodes (corona-toelagen 

op aparte actie), niets cijfermatig. 
 De lijst van 2021 bevat 1 nominatieve toelage, nl. die voor de seniorenadviesraad. 

Financiële impact: 

 De lijst van nominatieve subsidies bevatten de budgetcodes en bedragen die 
overeenkomen met de voorzieningen in het nieuwe meerjarenplan van het OCMW. 

Bespreking: 

 Voorzitter van het vast bureau Simon Lagrange neemt bij de aanvang van de zitting 
het woord en licht -samen met het vast bureau- de meerjarenplanaanpassing (MJP) 
algemeen toe -voor gemeente en OCMW-.   
 
ZULTE 2021 
Een sterke gemeente met een eigen identiteit, die klaar is voor de toekomst. 
Die inspeelt op de omstandigheden. 
Die verder werkt, ook in onzekere tijden. 



VISIE 
Zulte: een sterke gemeente tussen de steden, met een eigen identiteit. 
We bouwen Zulte verder uit als sterke gemeente, klaar voor de toekomst (= verder 
dan 2025). 

1. We investeren, vernieuwen en verbeteren op het terrein. 
2. We versterken de slagkracht van onze organisatie en dienstverlening. 
3. We zorgen voor een financieel gezonde basis met een lage belastingdruk. 

  
7 BELEIDSDOELSTELLINGEN 

1. Bruisend Zulte 
2. (Verkeers)veilig Zulte 
3. Ondernemend Zulte 
4. Zorgzaam Zulte 
5. Leefbaar Zulte 
6. Vernieuwend Zulte 
7. Daadkrachtig Zulte 

  
1. BRUISEND ZULTE (toelichting door lid van het vast bureau Michaël 
Vandemeulebroecke). 
Zulte is een bruisende gemeente, met een sterke identiteit om trots op te zijn, met 
veel kansen op ontmoeting, waar inwoners gelukkig zijn. 
  
BRUISEND: We verbeteren onze jeugd- en cultuurinfrastructuur 
Vrijetijdsdomein De Raveschoot als aangename thuis voor alle gebruikers. 

o Ontwerp opgemaakt in samenspraak met verenigingen. 
o Integratie hondenclub in nieuwbouw. 
o Aanbesteding en start uitvoering in 2021. 

Verdere vernieuwing Ontmoetingscentrum (sanitair, kleedruimtes), Huis Meheus 
wordt op 3 verdiepingen stijlvol ingericht als cultuurhuis. 

o Plannen opgemaakt door interieurarchitect. 
o Uitvoering in 2021. 

Verbeteringswerken Gaston Martenszaal (keukentje). 
 
BRUISEND: We verbeteren onze sportinfrastructuur  
Afwerking nieuwe kleedkamers en cafetaria op domein Waalmeers. 
Renovatie oude sporthal (onder andere vernieuwing dak en oude kleedkamers). 
Extra buitensport via nieuw minipitchterrein (project Voetbalbond). 
  
BRUISEND: We brengen mensen samen en zetten Zulte op de kaart 
Evenementen: 

o Feestjaar Roger Raveel: in samenwerking met cultuurraad en feest- en 
cultuurcomité (verjaardag 15 juli, dichtbundel Paul Demets, concert Berlaen, 
bezoeken museum, workshops met scholen, zomerzoektocht Davidsfonds, 
promotiecampagne, …) 

o WK manillen uitgesteld naar 2022 
o Baloise Ladies Tour: aankomst op 11 juli 
o 2021 Seniorenfeest, 2022 Feest van de vrijwilliger 

Buurtpleinen: omgeving vroeger bolkot Rozenlaan en Kloosterstraat. 
Extra subsidie voor straat- en buurtfeesten in Zultebonnen. 
 
2. (VERKEERS)VEILIG ZULTE (toelichting door lid van het vast bureau Sophie 
Delaere) 
Zulte is een gemeente waar iedereen veilig (be)leeft, zich veilig voelt en verplaatst. 
  
VERKEERSVEILIG: We verbeteren de fietsinfrastructuur 
Laatste stuk fietssnelweg F7 (Olsene-Machelen): innameplan en grondverwervingen. 
Aansluiting F7 met dorpskern in Zulte via verbeteringswerken tweede deel 
Statiestraat: uitgebreid met rioleringswerken, fietspaden tot Kapellestraat, inclusief 
kruispunt, glascontainers ondergronds. 
Nieuw: afgescheiden fietspad op Brugstraat, in samenwerking met stad Deinze en De 
Vlaamse Waterweg. 
Afwerken ontwerp en grondverwervingen heraanleg N43 Olsene. 



Afwerken ontwerp fietspad Machelen-Kruishoutem (Kruishoutemstraat-Brandstraat), 
uitvoering na werken Bokstraat-Schrijversstraat. 
Studie fiets- en voetgangersbrug Zulte, uitvoering 2022. 
  
VERKEERSVEILIG: We verbeteren ons wegennet en zorgen voor veiliger 
verkeer 
Wegen- en rioleringswerken Bokstraat-Schrijversstraat (inclusief wegversmallingen). 
Aanleg voetpaden, parkeer- en groenvoorzieningen Zaubeekstraat-Olsenestraat 
(uitgebreid tot Warandestraat). 
Gericht en meer gespecifieerd budget voor structureel onderhoud wegen en 
voetpaden.  Onder andere heraanleg laatste stuk Kruishoutemstraat. 
Verbetering voetweg Schoolstraat-Molenkouterstraat. 
Aanleg verkeersplateau Oude Weg (omgeving kapel en wijkschool). 
Extra punctuele verlichting op enkele veelgebruikte trage wegen? (Gaverweg, 
Leybulklos, Zandweg) 
 
VEILIG: We vergroten de algemene veiligheid 
Beter afdwingen van snelheidsbeperkingen: 

o Niet-bemande LIDAR-snelheidscontroles (huur via politiezone). 
o Trajectcontrole: participeren in project stad Waregem voor Zultseweg-

Waregemstraat, kan later uitgebreid worden op andere trajecten. 
Camerabewaking op vandalisme- en overlastgevoelige plaatsen. 
  
3.   ONDERNEMEND ZULTE (toelichting door lid van het vast bureau Sophie 
Delaere) 
Zulte is bedrijvig, aantrekkelijk en creatief en ondersteunt en stimuleert het 
ondernemerschap. 
  
ONDERNEMEND: we creëren ruimte voor bedrijvigheid 
In overleg met Kruisem en samen met Veneco en het provinciebestuur streven we 
naar extra ruimte voor (in eerste instantie regionale) bedrijvigheid bij de 
industriezone Zaubeek. 
 Concrete invulling van de zone voor lokale bedrijvigheid op het terrein Vandewiele in 
Olsene: plan van aanpak goedgekeurd, omgevingsvergunningsaanvraag ingediend. 
 
ONDERNEMEND: we ondersteunen onze handelaars en zelfstandigen 
Uitgevoerd onderzoek naar noden en verwachtingen. 
Nieuwe spaaractie in 2021, na succes in 2020. 
Organisatie netwerkmoment, eerste keer in 2021. 
Ondersteuning en coaching van ondernemers naar aanleiding van corona. 
 
ONDERNEMEND: we promoten onze eigen troeven en dragen er zorg voor 
Extra toeristische initiatieven, onder andere rond Raveeljaar (arrangementen). 
Optimalisatie en kleine uitbreiding kampeerautoterrein. 
Herstel Olsene Grot. 
 
4.   ZORGZAAM ZULTE (toelichting door lid van het vast bureau Linda Detailleur) 
Zulte zorgt voor elke burger in alle levensfasen, waarbij toegankelijkheid en kwaliteit 
centraal staan. 
  
ZORGZAAM: we bieden kinderen alle kansen tot ontplooiing 
Vernieuwing oud gedeelte gemeenteschool: architectenbureau aangesteld, 
ontwerpstudie in uitvoering. 
Extra groepsopvangen voor peuters: 

o Renovatie aangekochte woning op Machelendorp. 
o Extra locatie Zulte: huur Oude Weg. 
o Zoektocht naar extra locatie in Machelen of Olsene. 
o Nieuwe Melodie bij herontwikkeling site Wolspinnerij. 

Verdere uitbouw buitenschoolse kinderopvang 
o Snuffel als volwaardige opvang. 
o Verbeteringswerken Pluto en Snipper. 

  



ZORGZAAM: we hebben aandacht voor senioren en creëren een zorgzone op 
Lys Yarns 
 
Betaalbare huisvesting voor senioren: 

o 2021: basisrenovatie woningen Moerbeekpark 
o Grotere renovatie: hoge kostprijs, probleem van continuïteit van bewoning; 

verder onderzoek nodig; herlocalisatie naar terrein Lys Yarns mogelijke optie 
Huisvesting: 

o Verdere uitbouw kwalitatief en betaalbaar sociaal woonaanbod: realisatie 
project Machelen Veerstraat-Dorpsstraat. 

o Inzetten op kwalitatieve huurwoningen: opmaak reglement voor gefaseerde 
invoering verplicht conformiteitsattest. 

Aanbod aan noodhuisvesting: Machelendorp + Roggestraat. 
Afbouw van verouderd en niet-conform eigen huurpatrimonium. 
 
ZORGZAAM: we blijven achterom kijken, zodat iedereen mee is 
Steun voor slachtoffers van de coronacrisis. (extra budget en middelen) 
Versterken cliëntgerichte en laagdrempelige aanpak: 

o Koffie en formulieren. 
o Extra aandacht voor trajectbegeleiding richting werk, samenwerking met 

VDAB. 
o Uitbreiding voedselhulp. 
o Werken rond mentale gezondheid 
o Uitbouw mantelzorgcafé. 

 
ZORGZAAM: we dragen zorg voor onze begraafplaatsen en kerkgebouwen 
Verdere ingroening begraafplaatsen. 
Inrichting sterretjesweide (vervroegen naar 2021). 
Inrichting natuurbegraafplaats (afhankelijk van beschikbare gronden). 
 
5.   LEEFBAAR ZULTE (toelichting door lid van het vast bureau Frederic Hesters) 
Zulte biedt een groene, kwaliteitsvolle en duurzame leefomgeving, die veilig gesteld 
wordt voor de toekomst. 
 
LEEFBAAR: we vernieuwen onze dorpskernen op een duurzame wijze - 
nieuw centrum voor Zulte 
Lys Yarns: sloop en sanering in 2021, overleg met woonzorgcentrum en school, 
studie naar mobiliteit en parkeren lopende.   
Wolspinnerij: gefaseerde private herontwikkeling, binnenkort voorlegging RUP en 
bewonersconsultatie. 
Studie en ontwerpwedstrijd vernieuwing Gaston Martensplein. 
Pastorij in de toekomst mogelijke huisvesting voor Wereldwinkel en sociale 
kruidenier 
Verder uitwerken masterplan centrum Olsene voor onder andere herontwikkeling 
vroegere schoolsite. 
 
LEEFBAAR: we creëren extra groen en natuur in Zulte en verminderen 
ecologische voetafdruk 
Uitbreiding Beukenbos: realisatie. 
Realisatie Heldenbos: buurtgroen met hondenweide en troostplek. 
Verhoging zuiverings- en afkoppelingsgraad via aanleggen van gescheiden riolering 
(Meiweg/Kouterweg/Dennenstraat, Bokstraat/Schrijversstraat, Statiestraat). 
Verdere “verledding” openbare verlichting. 
‘Zonnedelen’ op gemeentelijke gebouwen. 
Verdubbeling budget sociale tewerkstelling voor groenonderhoud. 
 
6.   VERNIEUWEND ZULTE (toelichting door voorzitter van vast bureau Simon 
Lagrange) 
Zulte staat voor open, verbindende en vernieuwende communicatie op maat. 
 
 VERNIEUWEND: we brengen de inwoners aan zet 



“Buurtbudgetten” (5.000 € per buurt voor projecten met blijvende impact), eerste 
uitwerking in 2021. 
  Werken op afspraak werd versneld ingevoerd en loopt zeer goed.  
Uitbouw projecten die inzetten op ontwikkeling digitale vaardigheden bij inwoners. 
 
7.   DAADKRACHTIG ZULTE (toelichting door voorzitter van vast bureau Simon 
Lagrange) 
Zulte is een daadkrachtige en dynamische organisatie, waar iedereen graag werkt, 
met een moderne, kwaliteitsvolle en integrale dienstverlening. 
  
DAADKRACHTIG: we versterken de slagkracht van onze organisatie en 
dienstverlening 
Invulling organogram zoals goedgekeurd: 

o Patrimoniumbeheer/duurzaamheid reeds ingevuld. 
o Ingenieur opnieuw opstarten. (=daling externe kosten Farys en 

afkoppelingen) 
o Voltijdse communicatie-ambtenaar lopende. 

Ondersteuning medewerkers: 
o Fietsvergoeding voor alle medewerkers gelijk op maximum (ook 

gemeenteschool). 
o Aandacht voor welzijn op het werk en bewegingsactiviteiten. 
o Verdere verbeterings- en herinrichtingswerken aan loods technische 

uitvoeringsdienst. 
 

We houden Zulte financieel gezond, met een lage belastingdruk (5,9% 
aanvullend personenbelasting en 875 opcentiemen onroerende voorheffing - zijnde 
onder Vlaams gemiddelde) 
Zo blijven we financieel gezond, ook in moeilijke tijden (toelichting door lid 
van vast bureau Olivier Peirs) 
Budgettaire uitdagingen: 

o Extra investeringsbudget door uitgebreide en nieuwe projecten. (totaal ruim 
12 miljoen euro aan investeringen gepland) 

o Extra exploitatie-uitgaven (Raveeljaar, huur woning Oude Weg, 
groenonderhoud) 

o Corona verzwaart exploitatie 
 Op vlak van inkomsten (minder: personenbelasting, huurgelden, drank 

zalen, …) 
 Op vlak van uitgaven (meer: steundossiers, hygiënische materialen, 

stewards, noodfonds voor lokale economie / mensen die het moeilijk 
hebben / verenigingsleven, …) 

o Extra kosten IVM 
o Stijgende responsabiliseringsbijdrage 
o Risico: dividenden door wijziging energietarieven 

  
Toch blijven we financieel gezond 
Beschikbaar resultaat steeds voldoende: ruim 600.000 euro. 
Jaarlijks gunstige autofinancieringsmarge: 1,6 à 2,3 miljoen euro. 
Geen nieuwe leningen in 2021, 
Leningslast: was in 2013 964 €/inwoner. Gezakt tot 731 €/inwoner bij begin van 
deze bestuursperiode. Dit geeft ruimte om nieuwe leningen op te nemen, indien 
nodig: 4,5 miljoen euro (in plaats van 3,1 miljoen) nieuwe leningen ingeschreven in 
2022 en 2023. 
Leningslast per inwoner zakt zo verder naar 630,05 €/inwoner in 2025. 
Houden ruimte beschikbaar om calamiteiten en/of opportuniteiten op te vangen. 
 
SAMENGEVAT…We maken Zulte als sterke gemeente klaar voor de toekomst 
(toelichting door voorzitter van vast bureau Simon Lagrange) 
We investeren, vernieuwen en verbeteren op het terrein… 
We versterken de slagkracht van onze organisatie en onze dienstverlening… 
We zorgen voor een financieel gezonde basis… met nog steeds de laagste 
belastingdruk in de ganse regio voor onze inwoners. 
We werken verder, ook in onzekere tijden. 



We spelen in op de omstandigheden. 
We maken Zulte als sterke gemeente klaar voor de toekomst. 
 
 

 Raadslid Sally Cosijns wil vanuit de CD&V-fractie een dankwoord richten aan de 
gemeentelijke administratie en aan de financieel directeur voor het vele werk en de 
uitgebreide toelichting op de raadscommissie.  De bestedingsgraad blijft laag.  Er 
dient nog een serieuze inhaalbeweging gemaakt te worden.  In 2021 worden veel 
investeringen voorzien. 12 miljoen euro investeren is wel een heel positief 
vooruitzicht.  We moeten met de voeten op de grond blijven.  Dossiers dienen 
gespreid te worden.  Als belastingbetaler betalen we mee in deze investeringen.  Er 
is voor gekozen om belastingen te verschuiven.  De opcentiemen op de onroerende 
voorheffing werden opgetrokken. 

 Raadslid Cosijns vraagt toelichting bij de plannen voor domein de Raveschoot (1,2 
miljoen euro).  Wanneer worden de raadsleden hierbij betrokken?  Het gaat om heel 
veel centen. 
Lid van het vast bureau Michaël Vandemeulebroecke stelt dat de plannen in opmaak 
zijn en dit na communicatie en overleg met de betrokken verenigingen.  De plannen 
kunnen toegelicht worden op de komende raadscommissie. 

 Raadslid Cosijns verwijst naar het budget voorzien voor de nieuwe groepsopvang in 
de Oude Weg.  Wat gebeurt met groepsopvang Melodie?   
Lid van het vast bureau Linda Detailleur stelt dat het de bedoeling is om deze 
groepsopvang te herhuisvesten op de site Wolspinnerij, dus een volledig nieuwe 
opvang.  Er is ook budget voorzien om ev. in Olsene en Machelen een huurwoning in 
te nemen als groepsopvang.  

 Raadslid Sally Cosijns verwijst naar het actieplan i.v.m. camerabewaking.  Er is een 
budget ingeschreven van 112.500 euro in 2021.  Wordt hier specifiek iets mee 
gedaan? 
Voorzitter van het vast bureau Simon Lagrange stelt dat dit budget vervroegd en 
uitgebreid werd.  30.000 euro wordt voorzien voor camerabewaking op overlast- en 
vandalismegevoelige plaatsen, in samenspraak met Lievegem.  Het resterend budget 
wordt ingezet op trajectcontrole in samenspraak met stad Waregem 
(Waregemstraat).  Deze trajectcontrole wordt ev. uitgebreid naar andere straten.  

 Raadslid Sally Cosijns vraagt toelichting m.b.t. de nieuwe actie i.v.m. digitale 
vaardigheden.  Hier is nog geen budget aan toegewezen.  Dit is niet evident.  Wat 
zijn de concrete acties en welk budget staat hier tegenover? 
Voorzitter van het vast bureau Simon Lagrange antwoordt dat het digitale verhaal 
groeit, zeker in coronatijd.  Mensen moeten hier gebruik van kunnen maken.  Er is 
potentie om het gemakkelijker te maken voor iedereen.  De Vlaamse regering zet in 
op extra investeringen en ondersteuning van lokale sturen in het kader van deze 
digitalisering.  Dit is één van de werven van de Vlaamse regering maar is op 
vandaag nog vrij vaag en weinig concreet.  Dit kan in de vorm van workshops, 
opleidingen, digicheques...  Dit zal goed onderzocht moeten worden, o.a. door 
nieuwe deskundige communicatie. 

 Raadslid Sally Cosijns verwijst naar de wegeniswerken die op het programma staan 
en polst naar de al dan niet realisatie van een ring Posthoornstraat-Leliepark.  Dit 
project zou reeds maanden lopende zijn.  Ze weet niet wat ze hiervan moet geloven 
en vraagt duiding. Ze werd hierop aangesproken en kon niet antwoorden.   Er zou 
via de Schachelaar een ring gemaakt worden met ontsluiting in/naar de 
Brandstraat.  Raadslid Cosijns houdt haar hart vast als deze ring er komt.  Deze ring 
zal een serieuze (verkeers)problematiek veroorzaken.   
Lid van het vast bureau Sophie Delaere stelt dat Infrabel alle overwegen wenst te 
sluiten.  Infrabel zoekt naar alternatieven, ook om de overweg Posthoornstraat te 
sluiten.  Er is nog geen enkel concreet plan.  Bevolking en gemeenteraad zullen op 
dat moment geconsulteerd worden. 
Raadslid Marc Devlieger stelt toch een plan gezien te hebben waarbij Infrabel 3 
keuzemogelijkheden aanbiedt en licht deze 3 tracés toe. Dit is een teken aan de 
wand.   Dit mag niet losgelaten worden.  "Machelen B" wordt hierdoor 
gehypothekeerd.  Dit is een heel zware en delicate materie. 
Lid van het vast bureau Sophie Delaere herhaalt dat de bevolking en de 
gemeenteraad geconsulteerd zullen worden indien concrete plannen voorhanden zijn. 
Raadslid Sally Cosijns vraagt of de fractieleider van de meerderheid hiervan op de 



hoogte is.  Raadslid Steven Van Troys wil aanvullen dat hij bereid is om Infrabel uit 
te nodigen op een raadscommissie om het standpunt van de gemeente kenbaar te 
maken. Infrabel doet suggesties.  Dit is daarom geen concrete realisatie.  
 

 Raadslid Lieven Lippens verwijst naar de verplichte asbestverwijdering tegen 2024 
en polst naar de stand van zaken.  Welk budget staat hier tegenover?   
Lid van het vast bureau Frederic Hesters stelt dat asbest op vandaag verplicht in 
zakken op het recyclagepark dient afgeleverd te worden.  Er is daarenboven een 
actie in samenspraak met I.V.M. waarbij I.V.M. op afroep asbest aan huis 
ophaalt.  Raadslid Lieven Lippens stelt dat zijn vraag het asbestvrij maken van de 
gebouwen betreft.   
Lid van het vast bureau Frederic Hesters vraagt de stand van zaken op.  Raadslid 
Lippens stelt dat hiervoor geen actie ingeschreven is in het meerjarenplan.  De 
gemeente heeft hier een voorbeeldfunctie.  
Raadslid Steven Van Troys stelt dat de einddatum om asbestvrij te zijn 2040 is en 
niet 2024. 

 Raadslid Lieven Lippens verwijst naar de Pano-reportage i.v.m. de 
rioleringsverplichtingen.  Ook de "afkoppelingsverplichting" loopt af in 2025.  Hoever 
staat dit?  Zijn we op goede weg?   
Lid van het vast bureau Sophie Delaere antwoordt dat de rioleringsgraad 83,85% 
betreft en de zuiveringsgraad 83,51%. Onze gemeente is een goede leerling.  In de 
nabije toekomst wordt de Bokstraat-Schrijverstraat en Kouterweg gerioleerd.  Het 
percentage zal verder stijgen.  In onze gemeente is geen prioriteit 1 en 2 meer 
(Pano-reportage), zijnde de hoogste prioriteiten/belangrijkste projecten.  
 

 Raadslid Catherine  De Smet maakt een opmerking bij het recente ontslag van de 
voorzitter van de cultuurraad.  Ze betreurt dit ontslag en stelt dat een budget van 
10.000 euro t.v.v. de cultuurraad voor de initiatieven in het kader van het Raveeljaar 
bijzonder weinig is (in vergelijking bv. met het budget voor de Baloise Ladies 
Tour).  De communicatie die vanuit de gemeente gevoerd is, was slecht en 
ontoereikend.   
Lid van het vast bureau Michaël Vandemeulebroecke stelt dat het totaalbudget voor 
het Raveeljaar 116.000 euro bedraagt, te verdelen over verschillende partners en 
initiatieven (o.a. F&C -comités).   Er is de afgelopen weken hard gewerkt aan het 
verder uitwerken en concretiseren van het programma.  Er is een gevarieerd 
aanbod.   
 

 Raadslid Marc Nachtergaele verwijst naar de stijgende tendens in de bezoldigingen 
van het contractueel personeel.  Dit springt in het oog, zeker de vergelijking tussen 
2020 en 2021.  Hij wenst de uitgaven "personeel" in detail te ontvangen vanaf 
2013.   
Voorzitter van het vast bureau Simon Lagrange antwoordt dat het detail bezorgd zal 
worden. Deze evolutie zal er zeker niet toe leiden dat we binnenkort de dichtst 
bevolkte organisatie zullen worden.  Onze personeelsbezetting bedraagt nog steeds 
7,4 op 1.000 inwoners (t.o.v. 10,6/1.000 Vlaams gemiddelde). 
Ook na de nieuwe aanwervingen blijven we ver onder het Vlaams 
gemiddelde.  Slagkracht en capaciteit leidt tot betere dienstverlening. 
 

 Raadslid Henk Heyerick suggereert om 2 sites aan te kopen.  De gemeente staat er 
financieel niet slecht voor.  

o de kapel in Machelen : ligt in de nabijheid van het Raveelmuseum, is 
eigendom van Veneco, is makkelijk over te dragen aan de gemeente en kan 
perfect dienst doen voor bv. workshops voor kinderen.  De gemeente koopt 
dit het best zelf aan en geeft hier een eigen invulling aan. Hij suggereert ook 
crowdfunding, samen met de inwoners van Machelen. 

o de villa in de Centrumstraat van wijlen Anna Verougstraete : is een mooi stuk 
erfgoed, centraal gelegen (dicht bij muziekacademie en gemeentehuis), kan 
perfect dienen als stek voor artistiek onderwijs. 

 Raadslid Heyerick vraagt om beide aankopen in overweging te nemen en de 
onderhandelingen op te starten.  
Lid van het vast bureau Michaël Vandemeulebroecke noteert de vraag.  De kostprijs 



dient bekeken te worden, niet  alleen deze van de aankoop maar ook van de 
renovatie.  Wat zijn de mogelijkheden van de gebouwen? 

  
 Lid van het vast bureau Olivier Peirs licht het agendapunt zelf ter zitting toe. 

Stemming: 
 
Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 
Beslissing: 
 

Artikel 1: De raad voor maatschappelijk welzijn stelt de lijst van nominatieve subsidies 2020 
én 2021 - deel OCMW vast, zoals toegevoegd in bijlage. 
  
Artikel 2: Overeenkomstig artikel 286 §2 van het decreet lokaal bestuur maakt de voorzitter 
van het vast bureau het besluit en de inhoud ervan bekend via de webtoepassing van de 
gemeente (gekwalificeerd als "reglement").   
Op dezelfde dag brengt het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn overeenkomstig 
artikel 330 van het decreet lokaal bestuur de toezichthoudende overheid op de hoogte. 

 
 

Voor eensluidend uittreksel: 
 

 
 

 

 
 

Sylvie Bohez 
algemeen directeur 

 Francky De Coster 
voorzitter 

 


